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Referat  

Skoleutvalget ved Ringerike videregående skole 

Møtested: A1017 

Dato: 30.11.2021 

Tid: 11.30-12.15 

Referent: Mari Solheim 

Medlemmer som møtte:  
Navn Funksjon Representerer 

Bjørn Volleng Møteleder 
 

Rektor 

Mari Solheim Sekretær Skoleledelse 

Janne E. Andersen Ansattrepresentant Ansatte 

Ingvild Søreide Leder for skoleutvalget Elevrådet 

Vilde Myhre Elevrepresentant (vara) Elevrådet 

Max E. Wergeland Elevrepresentant Elevrådet 

Andre møtedeltagere: 
Navn Funksjon  Representerer 
   

Ikke til stede: Elevrepresentantene Anes Alnajjar og Ingrid Nesje 

Saksliste: 
 Sak nr.: Tittel: U. off.  
4/2021-
22 

Smittesituasjonen på skolen  

5/2021-
22 

Aktuell informasjon fra skolen  

6/2021-
22 

Saker fra Elevrådet  
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Skoleutvalgets behandling av sakene: 

Sak 4/2021-22 Smittesituasjonen på skolen 

Hva kom fram i diskusjonen: 

Rektor informerte utvalget om antall smittede og rutiner for testing.  

 

Vi har nå smitte i 10 klasser pr. 30.11.21  

 

Når skolen får beskjed fra kommunens smitteteam om at en elev er smittet, skal klassen eleven går 

i hurtigtestes. Ved positiv hurtigtest i en klasse isoleres klassen, og så testes det med PCR. Klasser som 

testes blir deretter sendt hjem og det blir digital undervisning.   

 

Heldigvis er det få av de som er smittet som har alvorlige symptomer. 

Hva ble bestemt: 

Det er viktig at alle holder seg hjemme ved symptomer på sykdom.  

Kommentarer:  

 

Sak 5/2021-22 Annen informasjon fra skolen 

Hva kom fram i diskusjonen: 

Mari informerte om samtale med kantinepersonalet som oppfølging av sak fra forrige SU-møte og 

senere møter i elevrådet. Kantina forsøker å tilrettelegge mest mulig for elevenes ønsker, ut fra de 

rammene og kravene som er satt gjennom at kantinen skal være helsefremmende, bærekraftig m.m. 

De kantineansatte oppfordrer elevene til å være i dialog når det gjelder tilbudet.  

 

Rektor informerte om at det vil bli satt i gang leksehjelp i matematikk på onsdager i desember. Der vil 

det også bli matservering. 

Hva ble bestemt: 

Det er ikke aktuelt å ha noen mikrobølgeovn i kantina, først og fremst pga. renhold. Ut fra prinsippene 

om sunn mat kan vi ikke tilby nudelbokser for salg i kantina.  

Kommentarer:  

 

 

Sak 6/2021-22 Saker fra elevrådet 

Hva kom fram i diskusjonen: 

Elevrådsrepresentantene tok opp følgende temaer som hadde vært oppe til diskusjon i elevrådet:  

 

Det oppleves trangt ved bokskapene –kan man skyve noen av skapene litt inn mot veggene for å få 

bedre plass?  

 

Lys på toalettene, kort tidsinnstilling (4. etasje A-bygget) er fortsatt et problem  

 

Heldagsprøveperioden og prøver rett etter ferien –kan man få gjort noe med det?   

 

Ønske om flere fellesområder med sitteplasser (for eksempel C-bygget) -stoler/bord 
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Ønske om juleball. 

 

Hva ble bestemt: 

Det er sannsynligvis ikke mulig å flytte skapene, men vi undersøker med leverandøren.  

 

Rektor følger opp det som gjelder lys og sitteplasser med driftsleder. Det bør være mulig å ordne 

dette, og Skoleutvalget holdes oppdatert. 

 

Når det gjelder årsplanen er det ikke sannsynlig at det kan gjøres endringer: Det er veldig krevende å 

gjøre justeringer på årsplanen og ting får ofte utilsiktede konsekvenser når man flytter aktiviterer. 

Tanken med årsplanen er at det skal være forutsigbart for både elever og ansatte.  

 

Ønsket om juleball tas videre i elevrådet. Skolen ser positivt på et initiativ fra elevrådet og det kan 

være aktuelt å støtte dette med et lite bidrag dersom det blir et arrangement i vinter. Forutsetningen 

her er naturligvis at det er smittevernmessig forsvarlig og at det blir et inkluderende arrangement uten 

alkoholservering. 

Kommentarer:  

 

 

 

 


